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001/2020: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Behandling: 

Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

002/2020: Godkjenning av  møteprotokoll 

 

Behandling: 

Samrøysts vedteke 
 

Vedtak: 

Møteprotokoll vert godkjend slik den ligg føre 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

003/2020: Referatsaker 

 

Behandling: 

Kommunestyret ynskjer ei orientering om prosjektet med kartlegging og verdsetting av 
friluftsområder på eit seinare møte. 
 
Kommunestyret oppmoda ordførar om å bruke LVK og Eleveigarlaget som rådgjevarar i prosessen 
med vilkårsrevisjon i Steinslands - Modalsvassdraget. 
 
Ordførar ynskjer å leggje til rette for gode rutiner for dialog med kontrollutvalet, og samstundes få 
referert frå møta i kontrollutvalet til kommunestyret. 
 
Ordførar oppmoda alle kommunestyrerepresentantane som er med i ulike råd og utval om å 
informere kommunestyret om viktige saker som vert jobba med. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

004/2020: Orienteringssaker 

 

Behandling: 

Kari Natland frå NUI informerte og svara på spørsmål om Nordhordland Biosfæreområde. All 
informasjon kan finnast på heimesida www.nordhordlandbiosphere.no. Biosfæreområdet har og eiga 
facebookside, Instagram og youtube kanal. 
 
Assisterande rådmann orienterte om status for løyvingar frå Næringsfondet. 
 
Ordførar informerte om mogleg interesse frå Uni Micro om på leige kontorlokale hjå kommunen i det 
nye Nærings- og tenestesenteret. Teknisk sjef viste skisseløysing for korleis bygget kan utvidast til 
dette føremålet. Adminstrasjonen undersøker korleis ei evt utviding av prosjektet vert påverka av 
regelverket for offentlege anskaffingar. Administrasjonen kjem tilbake med sak til handsaming og 
vedtak i kommunestyret for å ta stilling til ei evt utvidinga av bygget. Om naudsynt vert det kalla inn 
til ekstraordinært kommunestyremøte for å handsame denne saka. 
 
Ordførar orienterte om toppolitisk møte med KS i Oslo. Ordførar og rådmann føl opp val av 
ungdomsrådsrepresentantar og organisering av ungdomsrådet. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Sakene vert tekne til orientering 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

005/2020: Smittervernplan for Modalen kommune 2020 - 2024 

 

Behandling: 

Kommunelege Frøydis Gullbrå informerte om saka og svara på spørsmål. 
Sigrunn Almelid Birkeland stilte spørsmål om ein framleis distribuerte månadsbrev i postkassane til 
innbyggjarane slik det står i planen. Kommunelegen svara at her var det ein feil i planen, då slik 
distribusjon no er på heimesida og informasjonen er i tillegg tilgjengeleg på helsesenteret. 
Informasjonen kan og gjerast tilgjengeleg på butikken. Kommunestyret slutta seg til dette. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Modalen kommune vedtek «Smittevernplan for Modalen kommune» slik han ligg føre, med dei 
endringane angåande distribusjon av månadsbrev som kom fram i møtet. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



006/2020: Val av kommunal representant til representantskapet i Stiftinga Kystkultur 

 

Behandling: 

Ordførar informerte om saka og låg fram forslag om at ordførar vert representant og varaordførar 
vert vararepresentant i Stiftinga Kystkultur. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Modalen kommune vel ordførar som representant og varaordførar som vararepresentant for 
Stiftinga Kystkultur.no i perioden 2020 – 2023.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

007/2020: Tilbod om kjøp av fibernettet i Modalen kommune 

 

Behandling: 

Rådmann informerte om saka og svara på spørsmål. Rådmannen informerte og om at kommunen har 
avtalar med BKK Digitek frå 2006 og 2011 som tilseier at begge partar må godkjenne overføring av 
eigedomsrettar og plikter til ein tredje part. 
Under debatten kom det fram at kommunestyret er usikker på langsiktige konsekvensar av eit sal av 
fibernettet, med tanke på til dømes framtidige oppgraderingar av nettet o.l. Rådmannen fremma 
forslag om at endeleg avtale/salskontrakt skal godkjennast av kommunestyret før eit evt sal vert 
gjennomført. Rådmann laga nytt framlegg til vedtak som ordførar tok til røysting. 
Samrøystes vedteke 
 

Vedtak: 

Modalen kommune vedtek å gå vidare med prosessen om eit evt sal av fibernettet, som 
kommunen eig og har bygd ut, til Bergen Fiber A/S  for kr 1.884.000,- eks mva. 
Eit sal forutset godkjenning frå BKK Digitek angåande overføring av rettar og plikter frå Modalen 
kommune til Bergen Fiber. 
Saka skal tilbake til kommunestyret for endeleg avgjersle når framlegg til salsavtale/kontrakt ligg 
føre 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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